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Kdo je Dwayne Johnson

Kdo to je Dwayne Johnson a proč je vlastně tak populární? Všichni 
víme, že pokud chceme být úspěšní, musíme si získat oblibu. Širo-
ký úsměv, šarm, dokonce ani úžasné tělo však na úspěch nestačí. Fa-
nouškům je třeba dokázat, že jsme skutečně hodni jejich neskonalého 
obdivu. Podívejme se tedy na to, čím se Dwayne Johnson liší od mno-
ha ostatních, kteří o titul podobné „kulturní ikony“ usilují. 

Je to až k nevíře, ale Dwaynovi se vlastně povedlo dominovat v ka-
ždé oblasti, do  které se ve  svém životě pustil. Byl skvělý ve  fotbale 
a wrestlingu, dosáhl rovněž nečekaného, velkolepého úspěchu v tele-
vizi a ve filmu. Dokonce byl vyhlášen mužem s největším sex-appea-
lem na světě. Tomu se říká, že má někdo v životě úspěch… 

I přesto, že by se to tak podle výčtu všech superlativů mohlo zdát, 
ne vždycky stála štěstěna na jeho straně. Jeho začátky nebyly vůbec 
jednoduché a ani se nezdály být dokonce nijak slibné. Nedá se v žád-
ném případě říci, že by se narodil, jak se tak říká, „se stříbrnou lžící“.


